
 

کدام تیم حکومتى است؟
اظهارات انصارى فرد درباره نقش روحانى، معاون ظریف و وزیر ورزش

مدیرعامل باشگاه پرســپولیس گفت: از طرف مدیریت 
باشــگاه پرســپولیس هیچ وقت مطلبى علیه استقلال 
گفته نشده اســت؛ اما برعکس آن ها هر وقت به مشکل 
مى خورند مى گویند پرســپولیس تیم حکومتى و وزیر 
ورزش پرسپولیسى اســت. محمدحسن انصارى فرد، در 
یک گفت وگوى زنــده تلویزیونى درباره حواشــى اخیر 
باشگاه استقلال و رفتن استراماچونى و صحبت هایى که 
علیه باشگاه پرسپولیس به وجود آمده است، با بیان این 
مطلب افزود: جناب هوادار استقلال با این صحبت هایى که 

مى کنید فقط دیگران سود مى برند.

وى خاطرنشــان کرد: هواداران ما پیام هاى زیادى دادند 
که از منافع پرسپولیس دفاع کنم و باید برخى موضوعات 
شکافته شود تا همه بدانند. مربى استقلال یک زمانى آمد و 
حالا گذاشته و رفته است. اینکه مى توانست بماند یا خیر را 
نمى دانم؛ هواداران استقلال حق دارند اعتراض کنند ولى 
این موضوعات چه ربطى به پرسپولیس دارد؟ «کالدرون» 
هم مشکل دارد؛ اما ما هیچ وقت درمورد استقلال حرف 
نزدیم چون مشکل خودمان بوده اســت. اما آن ها به هر 

مشکلى که برمى خورند از پرسپولیس مایه مى گذارند.
وى با طرح این پرسش که استقلالى ها چرا گناهان خود 

را به گردن پرسپولیس مى اندازند؟، تصریح کرد: همیشه 
مى گویند پرسپولیس تیم حکومتى و دولتى است. الان 
ببینید همه دولت به دنبال «استراماچونى» افتاده تا او را 
برگردانند. برانکو هم همین وضعیت برایش پیش آمد اما 
هیچ کس پیگیرى نکرد. مى گفتند سیدعباس عراقچى 
معاون وزیر خارجه پرسپولیسى است اما الان دنبال کار 
استقلال افتاده اســت. مدیرعامل باشگاه پرسپولیس، با 
اشاره به رفت و آمد پرسپولیســى ها به ژاپن براى فینال 
جام آسیا تصریح کرد: شما ببینید ما براى این بازى چه 
پرواز طولانى را رفتیم و برگشتیم اما اگر همین استقلال 
اگر برود با چه امکانات خواهد بود. مشکل این جاست که 
پرسپولیس هفت جام قهرمانى آورد که در نهایت سلامت 
و صلابت بوده است. یک مورد بیاورند که این قهرمانى ها با 
مشکل بوده است. چه از نظر داورى و چه هر موضوع دیگر. 
تا زمانى که این تحلیل هاى نادرست در مورد پرسپولیس 

وجود داشته باشد وضعیت استقلال همین است.
مدیرعامل پرسپولیس اذعان داشت: پرسپولیس دو دوره 
از پنجره نقل و انتقالات محروم بوده و شما ببینید با چه 
بازیکنانى مانند آدام همتى و طاهرخانى به فینال آســیا 
رسید و مقابل السد با آن همه ســتاره قرار گرفت. براى 
فینال جام حذفى اســتقلال براى اردو به ترکیه مى رود 
آیا قاضــى دادگاه CAS هم که رأى داده پرسپولیســى 
بوده است. وى با بیان اینکه کارهایى که مى کنند نشان 
از مظلومیت پرسپولیس دارد، خاطرنشان کرد: ما سالم 
بودن داوران را همیشــه تأیید کرده ایم هواداران ما هم 
در برد و باخت ها تیمشــان را تشــویق کرده اند؛ اما چرا 
استقلالى ها این کار را نمى کنند؟ شــما ببینید چه قدر 
تغییرات در استقلال و چه قدر در پرسپولیس بوده است. 
ثبات مدیریتى در استقلال بیشــتر بوده اما پرسپولیس 
موفق تر بوده اســت. بازیکنان خارجى دو تیم را مقایسه 
کنید. اســتقلال چه قدر از امتیاز پولى برخــوردار بوده 
است که پرسپولیس نبوده است. مدیرعامل پرسپولیس 

گفت: روز اولى که مى خواستم مدیرعامل شوم، مسعود 
سلطانى فر، وزیر ورزش به من گفت نمى توانیم از نظر پولى 
به شما کمک کنیم اما استقلال را ببینید که چقدر به آن ها 
کمک مى شــود. انصارى فرد، مخاطب خود را هواداران 
استقلال قرار داد و بیان داشت: جناب هوادار استقلال! با 
این صحبت هایى که مى کنید فقط دیگران سود مى برند. 
از طرف مدیریت باشگاه هیچ وقت مطلبى علیه استقلال 
گفته نشده اســت اما برعکس آن ها هر وقت به مشکل 
مى خوردند مى گویند پرســپولیس تیم حکومتى و وزیر 
ورزش پرسپولیسى است. وى ادامه داد: یک بار گفتند وزیر 
به مقر AFC رفته تا مشکلات پرسپولیس را حل کند. اگر 
هواداران استقلال خوب تحلیل کنند، این هجمه ها هم به 
آن ها وارد نمى شود؛ همان طورکه هواداران ما در روزهاى 
سخت کنار تیم بودند و بعداز 9 سال یک نایب قهرمانى و 
سه قهرمانى را بردند. کالدرون هم از ما طلب دارد اما مثل 
استراماچونى تیم را رها نکرد که برود. برانکو هم مدت ها 
پول نگرفت اما الان استقلالى ها این قدر هیاهو مى کنند 

که کل دولت پشت این تیم درآمده است.
انصارى فرد اظهار داشت: هواداران استقلال گفتند دکتر 
حسن روحانى به ترکیه رفته است تا مشکل مهدى طارمى 
را حل کند. قرار ملاقات ســران کشورها از یک سال قبل 
برنامه ریزى مى شود. کالدرون تا آخر دسامبر به ما وقت 
داده که 104 هزاردلار را پرداخت کنیم تا دغدغه او برطرف 
شود. ما در کمال آرامش و با حمایت هواداران جلو مى رویم 

و مسیر موفقیت را همین طور طى خواهیم کرد.
مدیرعامل پرســپولیس درباره رایزنى با فدراسیون براى 
گرفتن میزبانى در بازى با تیم هاى عربستانى اظهار داشت: 
عربســتانى ها با میزبانى در زمین بى طرف بیشتر سود 
مى برند چون اگر ما میزبان باشــیم، تماشاگران زیادى 
به ورزشگاه مى آیند. با این شرایط، دلیلى ندارد بخواهند 
این موضوع را پیگیرى کنند؛ اما چند سال است که از این 

اتفاق محرومیم.
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استقلال
سه بازیکن در تمرین امروز تیم استقلال تهران 
حضور نیافتند. در تمرین استقلال تهران در زمین 
مجموعه ورزشى تهرانسرآغاز شده است و به غیر از 
بازیکنان، مترجم «آندره آاستراماچونى» در غیبت 
کادرفنى حضور دارد. روزبه چشمى، فرشید باقرى 
و فرشید اسماعیلى غایبین تمرین بودند، میلاد 

زکى پور به صورت اختصاصى تمرین مى کند.

باشگاه شاهین بوشهر به صف 
معترضان داورى اضافه شد

باشــگاه شاهین شــهردارى بوشــهر نسبت به 
داورى هاى رسماً گلایه مى کند. ایزدپناه سرپرست 
تیم با هماهنگى مدیر عامل باشگاه راهى تهران 
شده تا مراتب اعتراض باشــگاه و هواداران را به 
سازمان لیگ و کمیته داوران اعلام کند.  ایزدپناه، 
درباره نارضایتى این باشگاه از عملکرد داورى در 
فصل نوزدهم گفت: راهى تهران شــدم تا ضمن 
ارائه نامه با ارائه مستندات (فیلم بازى) در سازمان 
لیگ پیگیر قضاوت ضعیف چند بازى اخیر باشیم و 
مراتب اعتراض باشگاه و هواداران را اعلام کرده ایم 

و با جدیت با پیگیر قضایا خواهیم بود.

هواداران پرسپولیس، تیم و کادر 
فنى را حمایت کنند

یک پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس مى گوید: 
هواداران این تیم باید از ســرمربى و کادر فنى 

حمایت کنند. 
محسن خلیلى، درباره پیروزى پرسپولیس برابر 
گل گهر ســیرجان اظهار کرد: فکر مى کنم تیم 
بازى خیلى خوبــى را در این دیــدار انجام داد؛ 
چند هفته اى است که تیم پرسپولیس عملکرد 
خوبى را در زمین به نمایش مى گذارد البته زمانى 
که کادر فنى جدید به پرســپولیس آمد نیاز به 
زمان داشت تا بتواند تفکرات فنى خود را در تیم 
ایجاد کند و هماهنگــى لازم را بین بازیکنان به 
دســت بیاورد. الان فکر مى کنم شرایط طورى 
شده اســت که «کالدرون» با شناخت کافى از 
تیم مى تواند عملکرد تیم را بهبود ببخشد الان 
شرایط تیم بسیار خوب است چون با یک بازى 
کم تر بیشترین برد را پرســپولیس را به دست 

آورده است.
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على نسب 
مقابل حریف هندى پیروز شد

فارس: بانوى شطرنج باز کشورمان در دور هشتم 
مسابقات بین المللى اســپانیا به یک برد ارزشمند 
برابر حریفى از هند دست یافت. دور هشتم مسابقات 
بین المللى اسپانیا برگزار شــد و مبینا على نسب، 
نماینده کشورمان در این رقابت ها با ریتینگ 2324 
مقابل روحیت از هند با ریتینگ 2234 پیروز شد. 
نماینده کشورمان در دور ششم و هفتم این رقابت ها 
مقابل دو حریف دیگر هندى به یک تساوى و یک 
باخت رسیده بود. على نسب تا به اینجا 5 تساوى، 

یک باخت و یک برد را به دست آورده است.

ایران میزبان مسابقات بین المللى 
تنیس آسیا

تسنیم: تنیس ایران میزبان مسابقات بین المللى 
زیر 14 سال آسیا در ســال 2020 در هردو بخش 
پســران و دختران شــد. با اعلام کنفدراســیون 
تنیس آسیا ATF، جمهورى اسلامى ایران میزبان 
مسابقات بین المللى ســطح A زیر 14 سال آسیا 
در سال 2020 در بخش پســران و دختران شده 
است. مسابقات سطح A بالاترین سطح مسابقات 
نوجوانان کنفدراسیون تنیس آسیاست و قهرمان 
این رقابت ها 1200 تور مسابقات سطح A شامل 10 
هفته مسابقات بین المللى در سطح قاره آسیاست 
که در سال 2019 کشورهاى امارات متحده عربى 
و بحرین میزبان این رقابت ها در غرب آسیا بودند 
و با رایزنى فدراســیون تنیس ایــران، میزبانى دو 
هفته این مسابقات در سال 2020 نیز به کشورمان 

سپرده شد.

والیبال ایران و فرانسه 
به توافق نرسیدند

ایلنا: فدراســیون والیبال ایران و فرانســه براى 
برگزارى بازى دوستانه با هم به توافق نرسیدند. تیم 
ملى والیبال ایران خود را براى حضور در رقابت هاى 
انتخابى المپیک آماده مى کند. شــاگردان «ایگور 
کولاکوویچ» این روزهــا در دو نوبت صبح و عصر 
تمرین مى کنند و با اضافه شدن لژیونرها تمرینات 
تیم ملى رنــگ و بوى جدى ترى بــه خود خواهد 
گرفت. چندى پیش از ســوى امیــر خوش خبر، 
سرپرســت تیم ملى والیبال ایران اعلام شــد که 
احتمالاً تیم ملــى چند بازى دوســتانه با یکى از 
تیم هاى مصر، تونس و قطر برگــزار مى کند. حالا 
خبر رسیده که فدراسیون فرانسه هم پیشنهاداتى 
براى برگزارى دوســتانه با تیم ایران داشته است. 
پیمان اکبرى، مربى تیم ملى والیبال ایران با تأیید 
این خبر به خبرنگار ورزشــى خبرگزارى فارس، 
گفت: فرانسوى ها پیشنهاداتى براى برگزارى بازى 
دوستانه با تیم ایران را داشــتند، اما برنامه آن ها از 
نظر زمانى چندان براى ما مناسب نبود و این موضوع 
منتفى شد. مسابقات انتخابى المپیک در قاره آسیا، 
17 تا 22 دى ماه ســال جارى در شهر جیانگمن 
چین برگزار خواهد شد و تیم ملى والیبال کشورمان 
در مرحله گروهى ایــن رقابت ها، با تیم هاى چین، 

قزاقستان و چین تایپه همگروه است.

اخبار
احتمال برگزارى ال کلاسیکو در یک ورزشگاه بى طرفکنایه باشگاه چلسى به رونالدو

باشگاه چلسى از گلزنى «سسار آسپیلیکوئتا» بهره برد تا مهاجم یوونتوس را مسخره کند. چلسى در هفته آخر مرحله گروهى لیگ 
قهرمانان اروپا با نتیجه دو بر یک لیل را شکست داد تا به عنوان تیم دوم گروه H به یک هشتم نهایى صعود کند. گل هاى تیم لندنى را 
آبراهام و آسپیلیکوئتا به ثمر رساندند. این دومین گل مهاجم اسپانیایى در لیگ قهرمانان بود (گل نخستش را برابر آژاکس به ثمر رساند). 
باشگاه انگلیسى از آماده بودن بازیکن خود در رقابت هاى اروپایى بهره برد تا به «رونالدو»، برترین گلزن تاریخ لیگ قهرمانان کنایه بزند. 
توئیتر تیم لندنى نوشت: آسپیلیکوئتا گل هاى بیشترى از رونالدو در این فصل لیگ قهرمانان اروپا به ثمر رسانده است. این یک نظر 
نیست و آمار است. بازیکن یوونتوس تنها یک گل به ثمر رسانده است. این اتفاق در دیدار برابر لورکوزن رخ داد. چلسى و یوونتوس ممکن 

است در یک هشتم نهایى با هم روبه رو شوند.

ممکن است دیدار بارسلونا و رئال مادرید به خاطر شرایط موجود در یک ورزشگاه بى طرف برگزار شود. اگر تنش ها در کاتالونیا افزایش 
پیدا کند و برقرارى امنیت به ریسک تبدیل شود، فدراسیون فوتبال اسپانیا مى تواند آل کلاسیکو را در یک زمین بى طرف برگزار کند. این 
سازمان  به این منظور جلسه اى را برگزارى مى کند تا شرایط را براى دیدار بارسلونا و رئال مادرید در نوکمپ بررسى کند. در این جلسه 
هیچ یک از مسئولان دو باشگاه حضور نخواهند داشت. تغییر میزبان نیاز به گزارش جامع دارد و باید مقامات دولتى در بارسلونا بر اساس 
گزارش نیروهاى امنیتى کاتالونیا ریسک برگزارى این بازى را تأیید کنند. گزارش دیگرى هم از لالیگا مورد نیاز است. همچنین فدراسیون 
فوتبال اسپانیا مى تواند دوباره بازى را لغو کند. این اتفاق در صورتى رخ مى دهد که با حمله گسترده روبرو شوند یا این که در ورزشگاه 
تهدیدهایى از جانب جنبش «سونامى دموکراسى» (معترضان کاتالونیا) دیده شود. در چنین شرایطى تغییر میزبانى یک انتخاب است.

مستطیل سبز

بانک تجارت در سال 1383 یک فقره وام یک میلیارد 
و 300 میلیون تومانى به باشگاه پرسپولیس پرداخت 
کرد، وامى که هنوز بازپرداخت نشده و اکنون بانک 
پس از 15 سال در نامه اى به «محمد دادگان» رئیس 
وقت فدراسیون فوتبال از او خواســته تا این بدهى 
را پرداخت کند. باشگاه پرسپولیس که این روزها با 
مشــکلات مالى زیادى روبه رو شده حالا درگیر یک 
بدهى جدید بانکى شده اســت. بانک تجارت که در 

سال 1383 وامى در حدود یک میلیارد و 300 میلیون 
تومانى به باشگاه پرســپولیس پرداخت کرده، هنوز 
نتوانسته مطالبات خود را وصول کند. به همین خاطر 
با ارسال نامه اى به اعضاى هیئت مدیره وقت باشگاه، 
از آن ها خواسته تا درباره وصول مطالبات بانک اقدام 
لازم را صورت دهند. در ایــن نامه که در تاریخ 9 آذر 
امضا شده و رونوشت آن به فدراسیون فوتبال و باشگاه 
پرسپولیس ارسال شده اســت، آمده که این باشگاه 

باید دو میلیارد و 700 میلیون تومان به عنوان اصل 
وام و سود دیرکرد را به بانک تجارت پرداخت کند و 
از آنجاکه اعضاى هیئت مدیره وقت امضا کننده گان 
اصلى وام هستند، نسبت به بازپرداخت این وام مدیون 
هستند. بانک تجارت نامه اى را نیز به محمد دادگان 
ارسال کرده است. در این نامه آمده که چون شما یکى 
از امضا کنندگان اســناد دریافت این وام میلیاردى 
باشگاه پرســپولیس در ســال 1383 هستید، باید 
نسبت به بازپرداخت این وام اقدام کنید. دادگان، در 
گفت وگو با ایسنا با تأیید دریافت نامه بانک تجارت، 
اظهار کرد: باشگاه پرسپولیس از دوره مدیریت مرحوم 

خطیب به بانک تجارت بدهکار است اما الان براى ما 
نامه فرســتاده اند که باید بدهى باشگاه پرسپولیس 
را بدهید. من با بانک تجــارت تماس گرفتم و گفتم 
این بدهى مربوط به باشگاه پرسپولیس است و چرا 
باید ما بدهى را بپردازیم؟ به من گفتند شــما در آن 
زمان عضو هیئت مدیره بودید. این درحالى اســت 
که من در آن ســال رئیس فدراسیون فوتبال بودم و 
به عنوان عضو افتخارى در هیئت مدیره پرسپولیس 
بودم و حتى حق امضا نداشتم. به من گفتند مرحوم 
خطیب به جاى من امضا کرده تا با اعتبار شما این وام 

دریافت شود.

وام میلیاردى پرسپولیس دامن دادگان را گرفت!

عکس خبر 

فصل جدید رقابت هاى لیگ برتر ووشوى باشگاه هاى کشور در بخش مردان، در آکادمى ووشو آغاز 
شد. در فصل جدید این مسابقات، هشت تیم در دو گروه به صورت رفت و برگشت به مصاف هم 
مى روند تا تیم هاى راه یافته به نیمه نهایى مشخص شوند.
احسان نادرى پور
خبرگزارى ایرنا 

استراماچونى براى بازگشت تضمین جدى مى خواهد
روزنامه نگار ورزشــى معروف ایتالیا عنوان کرد امکان بازگشــت 
آندرا اســتراماچونى به تیم فوتبال اســتقلال وجود دارد. جیان 
لوکادى ماریتسیو در گزارشى که در سایت شخصى خود منتشر 
کرد، از احتمال بازگشت استراماچونى به جمع آبى پوشان پایتخت 
خبر داد. ایــن چهره عنوان کــرد: طرفین درحــال تلاش براى 
دست یابى به توافق مجدد هستند و استراماچونى احتمال مى دهد 
به ایران بازگردد. به همیــن خاطرماجراجویى وى روى نیمکت 
استقلال ممکن است باردیگر از سرگرفته شود اما هنوز تکه تکه هاى 

از پازل باید پیدا و در کنار هم چیده شود.

جلسه مجمع عمومی عادی سالیانه شرکت خدماتی شهرک صنعتی سه راهی مبارکه در روز سه شنبه مورخ 1398/10/3 
ساعت 16 الی 18 در محل شهرک صنعتی سه راهی مبارکه - فاز چهارم - خیابان اصلی ششم، ساختمان آتش نشانی 

شهرک برگزار می گردد. 
براساس قانون نحوه واگذاری مالکیت و اداره امور شهرک های صنعتی مصوب 1387 و ماده 13 فصل سوم اساسنامه، از کلیه 

صاحبان سهام )واحدهای مستقر در شهرک صنعتی سه راهی مبارکه( دعوت می گردد در جلسه حضور به هم رسانند.
دستور جلسه:   1- استماع گزارش هیئت مدیره در مورد مسائل جاری شهرک 

2- اصلاح بودجه سال 1398 و بررسی و تصویب بودجه پیشنهادی سال 1399 هیئت مدیره به مجمع    
3- مواردی که در اختیار مجمع عمومی عادی می باشد.   
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شرکت خدماتی شهرک صنعتی سه راهی مبارکه 

)سهامی خاص( به شماره ثبت 1760 و شناسه ملی 14003892489

اصغر اخوان مقدم - رییس هیئت مدیره

قابل توجه شــهروندان گرامى آیا 
مى دانید با مفقود شــدن مدارك 
شناســایى خود ممکن است شما 
به عنوان مجرم شــناخته شوید؟
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